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PROTOKÓŁ NR LI/2014 

Z SESJI RADY DZIELNICY X 

SWOSZOWICE  

13 listopada 2014 rok 
(siedziba Rady Dzielnicy X ul. Inicjatywy Lokalnej 5) 

godz. 19:20 – 20:05 

 
Ad. 1 Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

Pan Przewodniczący Maciej Nazimek o godzinie 19:20 stwierdził quorum i otworzył obrady 

LI sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice słowami: „Otwieram LI sesję Rady Dzielnicy X 

Swoszowice”. Na sali obrad obecnych było 19 członków Rady.  

Nieobecni: Pan Andrzej Balicki i Pani Marta Suter. 

Goście: Mieszkanka Dzielnicy X. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad LI sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący zgodnie z zapisami Statutu Dzielnicy X poddał pod głosowanie wniosek 

do Rady o odstąpienie od terminu 8 dni na przedłożenie Przewodniczącemu poniższego 

projektu uchwały. 

 

Projekt Komisji Edukacji. 

Druk nr 1/495/2014 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zmiany granicy obwodu szkoły zaproponowanej 

przez Zespół Szkół Ogólnokształcących nr 35 z osiedla Wróblowice.    

 

Głosowanie: 19-głosów za (jednogłośnie).   
Wniosek został przyjęty. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad. 

 

Głosowanie: 19-głosów za (jednogłośnie).  

Porządek obrad został przyjęty w następującym kształcie: 

 

Porządek obrad 

LI sesji   

Rady Dzielnicy X Swoszowice 

13.11.2014 r. 

 

1. Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

2. Przedstawienie porządku obrad LI sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

3. Przyjęcie protokołu z L sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

4. Projekty uchwał Rady. 

Druk nr 1/495/2014 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zmiany granicy obwodu szkoły zaproponowanej 

przez Zespół Szkół Ogólnokształcących nr 35 z osiedla Wróblowice.    

/projekt Komisji Edukacji/ 

5. Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 
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6. Oświadczenia i komunikaty. 

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z L sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z L sesji Rady Dzielnicy 

X Swoszowice. 

 

Nikt się nie zgłosił.  

 

Wobec braku uwag protokół z L sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice został przyjęty. 

 

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 4 Projekty uchwał Rady. 
Projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Edukacji. 

Druk nr 1/495/2014 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zmiany granicy obwodu szkoły zaproponowanej 

przez Zespół Szkół Ogólnokształcących nr 35 z osiedla Wróblowice.    
Pan Przewodniczący oddał głos Panu Piotrowi Jałosze. 

 

Pan Piotr Jałocha przeczytał niniejszy projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Dominik Galas, Pan Piotr Jałocha, Pan Tadeusz Murzyn, Pan Jan Mikuła. 

 

Podczas dyskusji wyjaśniono, iż dotychczas wymienione ulice należały do szkoły znajdującej 

się w osiedlu Zbydniowice. W związku z jej likwidacją przedmiotowe ulice należy 

przyporządkować do najbliższej placówki, a najbliżej jest szkoła w osiedlu Wróblowice. 

Podkreślono również, iż placówka w Rajsku jest szkołą społeczną. 

 

Po zakończonej dyskusji Pan Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 2-głosy wstrzymujące się, 0-głosów przeciw.      
Uchwała nr LI/495/2014 została podjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 5 Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

Pan Przewodniczący zapytał się, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

 

Mieszkanka Dzielnicy X w swoim wystąpieniu wymieniła jej zdaniem najlepszego  

i najgorszego radnego Dzielnicy X podając kryteria jakimi się kierowała wydając 

przedmiotowe oceny. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Zbigniew Kapera, Pan Waldemar Domański, Pan Przewodniczący, Mieszkanka Dzielnicy 

X, Pani Danuta Cichoń. 

 

Podczas dyskusji omówiono: akcje, których pomysłodawcą był Pan Waldemar Domański 

oraz podział środków z zakresu lokalnych wydarzeń kulturalnych na 2015 rok. 
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Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 6 Oświadczenia i komunikaty. 

Pan Przewodniczący zapytał się, czy ktoś chciałby coś oświadczyć lub zakomunikować. 

 

Nikt się nie zgłosił. 

 

Pan Przewodniczący dokonał krótkiego podsumowania minionej kadencji zaznaczając, iż 

efekty wykonanych prac są widoczne na terenie Dzielnicy X. Zaznaczył również udaną 

współpracę z Radą Miasta Krakowa. Następnie podziękował członkom Zarządu za 

współpracę oraz przewodniczącym poszczególnych komisji, wszystkim radnym, którzy 

wnieśli wiele dobrego do pracy Rady Dzielnicy X i pracownikowi Urzędu Miasta Krakowa 

obsługującemu Radę Dzielnicy X. 

 

Pan Waldemar Domański podkreślił, iż Dzielnica X zyskała dużo środków oraz obecna była 

w mediach co świadczy o radzie, iż nie była taka kiepska.  

 

Pan Dominik Galas podziękował wszystkim, którzy mieli wkład w inwestycję na terenie 

Dzielnicy X oraz Panu Michałowi Koteckiemu, który został sam, był indywidualnym radnym, 

ale zrobił też wiele dobrego dla swojego osiedla. 

 

Pan Jan Mikuła podkreślił, iż pod względem merytorycznym z wszystkich kadencji w których 

był radnym, najlepiej ocenia tą kadencję. 

 

Pan Zbigniew Kapera podziękował wszystkim zaznaczając, iż z trzech kadencji w których był 

radnym, tą uważa za najgorszą. 

 

Pani Danuta Cichoń podziękowała za prace przeprowadzone we wszystkich placówkach na 

terenie Dzielnicy X. 

 

Pan Przewodniczący zakończył sesję słowami „Zamykam LI sesję Rady Dzielnicy X 

Swoszowice” zwołaną na 13 listopada 2014 r. na godz. 19:15. 

 

Koniec sesji godzina 20:05.  

 

Protokolant:                                                                 Prowadzący obrady: 

Adam Kan                Przewodniczący Rady i Zarządu 

Dzielnicy X Swoszowice 

 

      Maciej Nazimek 


